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Signert av paraferer 
 
 
 
_____________________ _____________________ 
Pia Lindkjølen Christoffer Lofsberg 

1 



 

Generalforsamlingen startet kl. 15:15 

1 Velkommen v/leder 

Leder ønsker velkommen. 

2 Valg av ordstyrer  

Hovedstyret foreslår Maria Honerød. 

Valgt ved akklamasjon 

3 Valg av referenter 

Hovedstyret foreslår Vebjørn Sletta og Øystein Hammersland. 

Valgt ved akklamasjon 

4 Valg av tellekorps 

Hovedstyret foreslår Christoffer Lofsberg og Hans Sandbu. 

Valgt ved akklamasjon 

 5 Valg av to paraferer 

Pia Lindkjølen og Christoffer Lofsberg stiller. 

Valgt ved akklamasjon. 

6 Godkjenning av forretningsorden 

Valgt ved akklamasjon 

7 Godkjenning for bruk av elektronisk stemmesystem 

Valgt ved akklamasjon. 
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8 Godkjenning av oppmøtte 

8.1. Godkjenning av gjester 

Ingen gjester 

8.2. Godkjenning av talerett 

Alle oppmøtte har talerett 

8.3. Godkjenning av stemmeberettigede  

83 stemmeberettigede. To kommer sent. David Storjord og Mathias Strupstad. 

Generalforsamlingen har ingen innvendinger mot å gi dem stemme og talerett ved ankomst.  

9 Godkjenning av referat fra 20. april 2015 

Hovedstyret foreslår at referatet godkjennes.  

Godkjent. 

10 Godkjenning av innkalling 

Hovedstyret foreslår at innkallingen godkjennes. 

Godkjent. 

11 Godkjenning av saksliste 

Hovedstyret foreslår at sakslisten godkjennes. 

Godkjent. 

12 Dagsorden 

Dagsorden er godkjent ved akklamasjon. 
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13 Årsberetninger 

Årsberetninger finnes her: 

https://online.ntnu.no/wiki/online/generalforsamlingen/2016/aarsberetninger/ 

13.1  Administrative 

13.1.1  Hovedstyret 

70 nye masterstudenter, 181 nye bachelorstudenter 

HS 

● Opprettet jubkom 
● Opprettet velkom 
● Holdt den store Onlinespørreundersøkelsen for å finne ut hva folk vil forandre og 

beholde 
● Søkt og fått ekstra støtte av IDI > til nodekomiteer, jubileum og masterfadderuke 
● Revidert prikkereglene til å omfatte bruken av stripe 
● Begynt arbeidet med å offentliggjøre retningslinjene 
● Jobbet med å gjøre vedtektene mer modulære og spesifikke og å luke ut feil 

Samarbeid med andre 

● Leder holdt tale for IMEs nye studenter på immatrikuleringen 
● Deltok med stand for å fronte Online og frivillighetskulturen (Kom i gangdag, 

jentedagen og teknologidagen) 
● Vi har hatt representanter på IDIs semestermøter 
● Online har vært semesterets møteleder og kontaktperson utad for linjelederforumet 
● Har hatt god kommunikasjon med SiT 
● Har opprettet et utvalg (redd kjellerne) for å jobbe mot å kartlegge hva som må til for 

at kjellerne skal åpne igjen 
● Jobbet tett med studenttinget om studieforskriften og innsamling av frivillighetstall, 

presentert dette for fakultetsrådet på NTNU 
● Har tatt opp en samarbeidstråd med Login på Gjøvik, hadde noen derfra på besøk til 

immball 

Komiteer 

● Medlemmer har opprettet nodekomiteer (StipendSushi, Kobkom og cachekom) 
● Holdt informasjonsmøte for nye studenter om komiteene i Online 
● Godt samarbeid med CaG om LAN 
● Ekskom er blitt en del av Online 

Sosialt og kos 

● Innført teansvarlig til kontoret (teansvarlig@online.ntnu.no) 

 
 

4/33 

https://online.ntnu.no/wiki/online/generalforsamlingen/2016/aarsberetninger/


 

● Opprettet OnlineGobikanal 
● Hadde julekalender (Er vel nå tradisjon!) 
● Hadde Movemberinnsamling 
● Delte ut pepperkaker på de store eksamenene før jul 

 
Årsberetningen godkjent ved akklamasjon.  

 

13.2 Komiteer 

13.2.1  ArrKom 

Vår 2016  

Eksamensfest 11. juni  ingen påmelding 
17. maimiddag  påmelding kommer 
Låvefest 22. april  70 påmeldte (tentativt) (nytt) 
Paintball 17. april  20 påmeldte 
Studenterhytta 1. april  58 påmeldte 
Klatring 13. mars  ingen påmelding, ca 15 stk oppmøtte (nytt) 
Reboot (komite) 29. feb  ingen påmelding 
Temafest "oops" 26. feb  38 påmeldte 
VinterOL med Volvox 20. feb  9 påmeldte (nytt) Xfest 15. feb  ingen påmelding 
Åre 14. jan  151 påmeldte  
Høst 2015  
Eksamensfest 18. des  ingen påmelding 
Juleverksted (m/TriKom) 25. nov  ingen påmelding 
Julebord (komite) 19. nov  96 påmeldte 
Adventure og Online 15. nov  31 påmeldte (nytt) 
Casinofest 5. nov  51 påmeldte (+ 10 dealers) (nytt) 
Onlinelekene 18. okt  26 påmeldte (nytt) 
Blåtur 24. sept  43 påmeldte 
Immball 12. sept  224 påmeldte  
Antall deltagende høst: 450 stk (eksl. juleverksted, eksamensfest) Antall deltagende vår: 361 
stk (eksl. Xfest, reboot, 17. maimiddag, eksamensfest) Antall deltagende totalt: 811 stk 
Antall arrangementer vårsemester: 11 stk (7 stk ifjor) Antall arrangementer høstsemester: 8 
stk (6 stk ifjor) 
Antall arrangementer med andre linjeforeninger: 3 stk  
Antall alkohol arrangementer: 5 + 8 = 13 stk 
Antall ikkealkohol arrangementer: 3 + 3 = 6 stk 
Antall nye arrangementer: 3 + 3 = 6 stk 

Opptak/medlemmer 

5 nye medlemmer (alle førsteklassinger) 4 personer permitterte (1 til HSverv, 2 til 
seniorKom) 
Idag 11 personer i komiteen 

 
 

5/33 



 

Nye ting 

Promoteringsansvarlig  
Ny stilling introdusert med ønske om å bli med strukturert og flink på promotering.  
Semesterplakat arrangementoversikt  
Fått ut plakat hvert semester med oversikt over alle arrangementene.  

Nodekomiteer 

Jubkom  
Dortsatt med planleggingen, ser ut til å gå veldig bra.   
6 medlemmer  
VelKom  
Ble startet opp tidligere i dette semesteret   
Leder: Fride Skarseth, nestleder Marius Aarsnes  
13 medlemmer (inkl. fra bedKom, proKom og seniorKom) 
 
Godkjent ved akklamasjon. 

13.2.2  BanKom 

Regnskapsåret 2015. 

● Omsatte for 1.8 millioner  
● Gikk ca 180 000 i pluss.  

Annet 

● Fått fikset opp i bankkortene, og nye debetkort er fordelt på de komiteene som 
trenger det.  

● DaTax gikk ikke ned i år.  
● Itex sin økonomi er lagt under Online. 
● Ble gjennomført kurs i regnskap ved starten av høstsemesteret.  
● Har hatt Økonomikveld for første gang. Dette gjør at økonomien må være ferdig i god 

tid før generalforsamlingen, og at eventuelle spørsmål kan tas på forhånd. Bankom 
var veldig fornøyd med gjennomføringen.  

● Har gjennomført teambuilding igjen, som var sårt savnet fra forrige periode. 
 
Godkjent ved akklamasjon 

13.2.3  BedKom 

● Tatt opp 3 nye førsteklassinger vi er nå 14, i tillegg til to aktive fra seniorKom 
● Skiftet og lært opp økonomiansvarlig 
● Dratt på oslotur to ganger sammen med fagKom og besøkt til sammen 13 forskjellige 

bedrifter 
● Vi har hatt teambuilding med fagkom på vårsemesteret 
● Vi har hatt fellesmøte med fagKom to ganger 
● 43 karrieremuligheter 
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● Bookingen er gjennomført for denne omgang 
● Signert nye hovedsamarbeidsavtale med Sopra Steria 

Høstsemesteret 2015 

● Skaffet én gullsponsor og 3 sølvsponsorer til fadderperioden 
● 2 bedriftsarrangementer i fadderperioden 
● 1 lunspresentasjon 
● 10 bedriftspresentasjoner 
● 2 KiDarrangement, ett i løpet av semesteret, og ett for 1. klasse i fadderperioden 
● Vi begynte å fakturer bedriftene for transport 
● Skaffet 6 sponsorer til techtalks 

Vårsemesteret 2016 

● Planlagt 11 bedriftspresentasjoner. Gjennomført 10, den siste er denne uken 
● 2 KiDarrangementer 
● Vi har signert én sponsor til jubileet, og jobber med å få tak i flere. 
● Vi jobber med ytterligere endringer i kontraktene våre 

Godkjent ved akklamasjon. 

13.2.4  DotKom 

● Har tatt opp 8 nye medlemmer (rekord) 
○ Foreløpig ingen frafall 

● Frigjort Onlineweben som åpen kildekode (MIT lisens) 

○ Forbedret litt koderutiner (pep8) 
● Ca. 1500 commits det siste året 
● Fått inn betalingssystem med Stripe 
● Fått på plass webshop 
● Oppgradert hele weben til Python3 
● Dashboardfunksjonalitet for komitémedlemmer er nesten ferdigstilt 

● Nibble (innkjøpssystem til kontoret) er blitt satt opp hovedsaklig av nye 

● Ytterligere forbedret backuprutiner. Alle maskiner tas backup av mot filserver. Speiles 

på en annen maskin lokalt og lastes til slutt opp på Jottacloud. 

● Vært i samtaler med en rekke andre websjefer på Gløshaugen om felles webløsning. 

Ikke aktuelt for oss, men hjelper til litt der vi kan med tips og råd. 

Godkjent ved akklamasjon 

13.2.5  FagKom 

● Tatt opp 6 nye (3 førsteklasse og 3 andreklasse) 
● Ny økonomiansvarlig 
● Bedret samarbeidet med Abakus, nå semestermøte i begynnelsen av hvert semester 
● Dratt på Oslotur 2. ganger med bedKom 
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● Hatt 2 sosialkvelder med Abakus og en med bedKom 
● Hatt 2 fellesmøter med bedKom 
● Booker fortsatt bedrifter sammen med bedKom 

Våren etter genfors 

● 1 kurs med bedrift 
● 4 dager med eksamenskurs 
● Vært med på Sikkerhet og Sårbarhet 

Høsten 

● Deltok for første gang på NyiTrondheim med Abakus for de nye 
● 9 kurs med næringslivet hvorav 3 i serie 
● Kickstart i ITGK med påfølgende kodekveld 
● Arrangert Lightning Talks med IDI og Abakus 
● Åsmund Eldhuset holdt midtsemesterforelesning i AlgDat 
● 2 eksamenskurs i AlgDat og ITGK og en kodekveld 

Våren før genfors 

● 9 kurs med næringslivet, hvorav 3 i serie med to løp 
● Arrangert kurs i Git for alle sammen med Abakus 

Etter genfors 

● Et kurs med bedrift igjen 
● 4 dager med eksamenskurs i OOP og DiskMat 
● Skal igjen være med på Sikkerhet og Sårbarhet 
● Invitert på fagdag i mobilutvikling sammen med Abakus 

Godkjent ved akklamasjon 

13.2.6  PangKom 

Pangkom har ikke gjort noe siden forrige genfors. 
Godkjent ved akklamasjon. 

13.2.7  ProKom 

● Tok opp seks nye medlemmer 
● To medlemmer sluttet i løpet av året 
● Etablert Gamlesofaen™: gamle proKommedlemmer har møterett og oppfordres til å 

sitte i sofaen, men fortsatt være litt med 
● To runder med medarbeidersamtale, en per semester 
● Valgt ny økonomiansvarlig og redaktørminion i løpet av året så folk kan få prøve seg 

på nye roller 
● Fått en i proKom inn i velKom 

Grafisk 

● Fikk ut årbok rett etter genfors i fjor, blir noe tilsvarende i år 
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● Produserte grafisk materiell til fadderperioden 
● Fått laget Onlinekeychains, til salgs til en billig penge på kontoret 
● Hatt større fokus på kursing enn tidligere år, brukt de mer erfarne i komiteen som 

ressurspersoner 
● Fått bestillingssystem, kjempefantastisk omveltning som gjør arbeidet mye greiere, vi 

er glade for det 
● Count på bestillingssystemet: 44 bestillinger produsert. 
● Åretskjorter. Billigere enn Åregenser, generelt godt mottatt. Kom ut på den nye 

webshoppen, det var vi også glade for 
● Fått på plass mer samarbeidsting med Abakus, som bedriftrepresentantlapper med 

begge logoene på og samarbeidsbonger 

Venner 

● Bygget bedre relasjoner til AbakusPR 
● Vi fotograferte på Abakus' immball, og de fotograferte på vårt 
● Hatt teambuilding med dem, mye erfaringsoverføring lederne imellom 
● Hatt date med readme, vår aviskjæreste. Vi prøver å få til en date i semesteret 
● Vi har for første gang bestilt noe vellykket fra NTNU trykk. Hovedtrykkeriet er fortsatt 

Indergaard og Svenil. 

Offline 

● Offline har hatt 5årsjubileum. Spesiell jubileumsutgave med tilhørende 
barnebursdag 

● Gitt ut 4 utgaver, to hvert semester 
● Vært med i Gullblekkakomiteen 
● Nominert til Gullblekka: åpen klasse 
● Diskutert sponsede artikler, og etter en lang prosess kommet frem til at vi kan gå 

med på dette (dog på strenge vilkår) 
● Vært med på arrangere Linjeredaksjonskonferansen: en faglig greie hvor 

redaksjonene lærer hverandre ting på 10 minutter lange lyntaler. Veldig vellykket, og 
noe vi absolutt bør lage tradisjon ut av. 

● Generelt hatt litt høyere frekvens på å få ut artikler på OW4, ofte mer current events 
● Deltatt på Presseconfirancen, en morsom kveld for alle linjeforeningsredaksjonene 
● Bestilt nye stativer til Offline 

Andre ting 

● Laget to filmer: Movember og Økonomi og vedtektskveld. De ble veldig vellykkede, 
så vi fortsetter å filme 

● Hadde CVfotografering på høsten. Vellykket, men neste år vil vi ha signup 
● Blitt med i en arbeidsgruppe som skal jobbe med promotering for KiD 

Godkjent ved akklamasjon 
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13.2.8  TriKom 

● Tatt opp 5 nye, 4 førsteklassinger og 1 andreklassing. 
● Opprettet nye ansvarsstillinger, for å bedre fordele ansvarsområdene i komiteen 
● Arrangert 2 sosialkvelder med Koskom i Abakus. 
● Hatt 1 samarbeidsmøte med arrKom 
● Testet mye nye varer til kontoret, som har ført til litt utskifting av sortimentet 
● Fortsatt med fruktordningen vår 
● Samarbeidet med CG om åpent kontor og salg på studlan 

Vårsemesteret etter genfors 

● Arrangert grilling, GoT og 17. maifrokost 
● Kjøpte grill i samarbeid med velKom 

Høsten 

● Kjøpte TV med støtte fra HS, i tillegg til ny micro 
● Hatt ca 10 filmvisninger på nye TVen 
● Avholdt Assassin 
● Ordnet systemer for boksene på kontoret og kontortilgang 
● Leide sal for privat visning av Star Wars 7 på premieredagen 
● Delansvarlige på julekalenderen 
● Arrangerte juleverksted med arrKom 

Våren 

● Nintendo Wii U på kontoret, kjøpt kontrollere til den 
● Kjøpt flere kaffekanner til trakteren 
● Nibble kom på kontoret 
● Watchdog kom en kort periode på kontoret 
● Snøballkrig 
● Valentinsdag 
● Påskelunsj med eggjakt, mat og quiz 
● Smashturnering 
● Ordnet fast vasking av kontoret 

● Fortsetter med GoTvisning 

● Skal avholde overnattingstur om 1.5 uker 

Godkjent ved akklamasjon. 

13.2.9  SeniorKom 

● Har vært 8 aktive medlemmer gjennom året. 
○ Mistet 2 stk til sommeren pga endt studie og 1 pga fokus på studie. 
○ Permitert 2 stk pga utveksling, 1 etter sommeren og 1 etter jul. 

● Har gjennomført utmatrikulering 
● Har gjennomført Online sin første fadderuke for Masterstudenter 
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● Har gjennomført komitekickoff hvor vi gjorde store endringer fra tidligere 
gjennomføringer 

● Har jobbet med å sette strukturen til seniorkom gjennom interne og eksterne 
retningslinjer. 

● Tegnet komiteen sitt symbol og fått på plass vår egen komitedalje. 
● Diskutert seniorkomleder sin posisjon i hovedstyret. 
● Er i planleggingsfasen til inneværene års utmatrikulering, fadderuke og komitekickoff 
● Har vært aktiv i hovedstyrets arbeid gjennom året 

Godkjent ved akklamasjon. 

13.3  Periodiske komiteer 

13.3.1  EksKom 

Komiteen 

● Tok opp ti medlemmer våren 2015, 12 medlemmer totalt. 
● Leder: Ingrid Vold, nestleder: Hanna Sollie Storaker, økonomiansvarlig: Camilla 

Tøftum Ranner 
● Registrerte oss i Brønnøysundregistret 
● To teambuildinger 

Turen 

● Avstemming og hvor vi skulle dra, stort flertall for Japan 
● Bestemte oss for en uke i Tokyo og en uke i Kyoto 
● Brukte Kilroy som reiseselskap, de ga det beste tilbudet 
● 53 stk ble med på tur, 46 stk var med på hele opplegget 
● 18 dagers reise 
● Besøkte TeamLabs, Google, ambassaden, Miraikan museum og Todai university 
● Samarbeidet med Xcom i Abakus 

TechTalks 

● Seks bedrifter, økte med en bedrift fra i fjor. 
● Satte opp prisen fra fjoråret 
● Arrangerte i ELbygget 
● Mingling på Thon Hotell Prinsen 
● Gode tilbakemeldinger 

Godkjent ved akklamasjon. 
 

13.3.2  VelKom 

● Tok opp 10 stykk, var 12 stykk til sammen med leder og nestleder 
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● Leder: Andreas Norstein, Nestleder: Fredrik Valde Anthonisen 
● Økonomiansvarlig: Espen Meidel 

● Hadde en teambuilding. 

● Vi planla fadderukene, og gjennomførte dem. Hadde med oss masterstudentene på 

mange av arrangementene. Fungerte godt. 

● Gjennomførte fadder kickoff på 3B, og inviterte de nye førsteklassingene uoffisiellelt 
via Onlines facebookside og muntlig på “Komi gangdagen”. Overaskende godt 
oppmøte. 

● Var 60+ faddere som søkte, alle som søkte fikk være faddere. 

● Innførte alkoholfri runde på pubgolf, for de som ikke ønsket å drikke alkohol. Prøvde 

å holde arrangementene slik at man de som ikke ønsket å drikke skulle slippe, men 

fortsatt få være med. 

● 181 nye studenter begynte på bachelor. Satt ny rekord med antall jenter som søkte, 

hele 28 stykk! 

● Håper dere har tatt godt vare på alle. 

● 65 begynte på master. 

Godkjent ved akklamasjon. 

 

13.3.3  Jubileumskomiteen 

● Oppstart etter genfors i fjor 
● Vi er omsider 6 medlemmer, har slitt litt med å få tak i folk 
● Påbegynt prosessen med å innhente kontaktinfo til gamle medlemmer/hovedstyrer 
● Vi har booket lokale, scandic hotel, til jubileumsfest, og planlagt store deler av 

kvelden 
● Vi har vært i kontakt med bookinggruppa, og fått sponsoravtale med hovedsponsor 
● Vi har fått satt av hele uken før jubileet til “jubileumsuke”, og planlegger mindre 

arrangementer i løpet av denne uken 
● Vi er i god rute økonomisk, men vi jobber konstant for å få en billigere billett 
● Arbeidet med grafisk profil er startet i samarbeid med proKom. Det har blitt nedsatt 

en arbeidsgruppe som skal jobbe med å utforme en helhetlig grafisk profil. 
● Vi har kjøpt domenet jubileum.online hvor det vil dukke opp informasjon om jubiléet 

etterhvert 
● Satser på å åpne påmelding til banketten 13. september 
● Jubileumet finner sted 12. november. 

Godkjent ved akklamasjon. 
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13.4  Nodekomiteer 

13.4.1  appKom 

Om appKom 

● Tok opp 3 nye på åpent opptak, flere som er med og kan kvalifiseres til medlemskap 
senere 

● 3 gikk ut av komitéen 
● Ny leder 
● Ny nestleder 

Høst 2015 

● Tidligere leder og Michael gikk ut av komitéen 
● Lite aktivitet pga omstrukturering og UKA 

Vår 2016 

● Nye medlemmer tatt opp 
● Mer aktivitet i prosjektene 
● Kontorvaktsystemet Watchdog ble satt i produksjon 
● Watchdog ble tatt ned etter to uker etter en del motgang, men skal stå klar igjen til 

neste kontorvaktperiode. 

Status på prosjekter 

● Watchdog: Klar til å bli satt ut igjen når nye komponenter blir bestilt 
● Notifier Mobile: v.1.0 snart klar for release. 
● FirstInLine: Arbeides med og er trolig klart til etter sommeren 
● Notifier: Vedlikeholdes og oppdateres som normalt. Noe nye features og design 

planlagt for neste semester 
● NotiTab (Notifier new tab): Grunnleggende versjon ute, men skal poleres før offisiell 

release. 

Godkjent ved akklamasjon. 
 

13.4.2  Informatikernes ITekskursjon 

● Startet arbeidet for å inkludere itex under Online Høsten 2014. 
● Var praktisk sett under Online fra Januar 2015, offisielt etter Generalforsamlingen 

2015. 
● Tok opp 3 nye medlemmer våren 2015. Alle fra 3. klasse. 
● Totalt 5 aktive medlemmer som arrangerte turen. 
● 49 studenter var med på turen 
● 6 Bedrifter ble besøkt 
● Flyreise, transport til og fra bedrifter, og 3 netters hotell opphold ble dekt av 

bedriftene. 
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Godkjent ved akklamasjon. 
 

13.5  Andre 

13.5.1  Datakameratene FK 

I 2015 ble det etablert en liga for nye studenter. Ny liga gjør at de kan følge skoleåret, slik at 
de spiller en høst + vår sesong, istedet for vår + høst, som forhåpentligvis fører til et mer 
stabilt lag over en sesong. Spilt i en cup organisert av den nye ligaen. I februar lå de på 15. 
plass. 59 registrerte medlemmer. 
 

13.5.2  Realfagskjelleren 

Genfors ble avholdt 3/5  15, Martin Bjerke blir leder, Petter Njerve Rostrup blir 
barsjef/nestleder, Håkon Pedersen blir økonomiansvarlig. Over sommeren åpnet vi fredagen 
før immatrikulering som vanelig med forkursåpent som var en suksess for så å holde åpent 
igjennom fadderperioden. På Toga/badkom festen var det stappfullt på hele Moholt og SiT 
var beskymret for hvor lite kontroll det var der så de ringte securitas. 
 
Fikk beskjed i november om at SiT skulle stenge en og en blokk i 3 mnd for renovasjon fra 
januar av. Vi har ikke fått vite når vår blokk skal renoveres enda. Oppussing seint på høsten, 
da fikk nesten alle veggene panel, dassen ble flislagt og litt elektrikker arbeid ble gjort. 
 
Den 27. jan. ble det kalt inn til umiddelbart, ekstraordinært møte mellom kjellersjefene og 
SiT. Bakgrunnen for dette var at brannvesenet har pålagt alle kjellere å stenge umiddelbart. 
 
Natt til 23. januar rykket brannvesenet ut til et branntilløp på omegakjelleren. Det var ingen 
dramatikk i dette, men de stilte seg kritisk til brannsikkerheten på den aktuelle kjelleren. 
Dette 
medførte til at de ba om innsyn i SiTs rapporter angående brannsikkerhet på de enkelte 
kjellere, som var utarbeidet nylig av et eksternt konsulentbyrå. Hverken vi i kjellerstyret eller 
SiT hadde gjennomgått noen av disse rapportene enda, men brannvesenet så det 
nødvendig å stenge samtlige kjellere umiddelbart. SiT krever ikke leie av oss i denne 
perioden, men vi kan fortsatt disponere lokalene som lagringsplass. 
 
Hos oss er det snakk om følgende mangler: 
 Rømningsveiene må utbedres. Vindu må erstattes med dør, og trapp til det fri. 
 Det må gjennomføres en full gjennomgang av elektriske anlegget. 
 Tette ev gjennomføringer i dekket opp mot 1.etg. 
 Dør inn til lokalet må monteres i hht monteringsanvisning, og selvlukker må justeres. 
 Slokkemidler må monteres fast på vegg. 
 Instrukser for bruk må etableres. 
 
Ved linjeledermøte 1.2.2016 ble det bestemt at det skulle utnevnes en arbeidsgruppe på 
vegne av linjeforeningskjellerne. Arbeidsgruppen skal ha ansvar for å samle informasjon 
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relatert til kjellerne og koordinere samarbeidet om kjellerne utad. Martin Bjerke er med som 
en av 5 i denne gruppen. 
Arbeidsgruppen har gjort følgende: 
 Kontaktet fagpersonell for å verifisere brannrapporten. 
 Kontaktet velferdstingen, som støtter kjellersaken og ønsker at kjellerne åpner og fortsetter 
driften som de har gjort samt at kjellerne ikke betaler noe som helst. 
 SiT avventer til konsernstyre i SiT tar en avgjørelse rundt saken, saken skal opp for de 12. 
mai. 
 Kontaktet Studenttinget, de er ikke direkte involvert i saken, siden dette er VTs område, 
men støtter oss. 
 Meldt inn Martin Bjerke i boligrådet. Boligrådet er en gruppe studeter og representanter fra 
SiT og Velferdstinget som skal bidra til god dialog mellom disse. 
 Opprettet facebooksiden "Redd Kjellerne" 
 Jobber nå med et sakspapir til SiT konsernstyre. Bakgrunnen for dette er at sakspapiret fra 
SiT bolig hadde med klager fra beboere på Moholt, men ingen av de positive sosiale 
utbyttene fra kjellerne. 
 Møte med representanter fra SiT konsernstyre. De kunne ikke si noe om hvilke vei saken 
ville ta, men de mente saken hadde 2 avgjørende faktorer, det var bomiljø og økonomisk. 
Det første estimatet til SiT bolig er på 500 000 per kjeller.  
 Møte med Nordens Beste Studentby. De støtter vår sak, men har liten relevant 
påvirkningskraft. 
 

 
Godkjent ved akklamasjon. 
 
16:00  10 minutters pause 

 

Alle skriver navn på stemmeseddel dersom de skal ut av salen. Det holdes opprop for å telle 

antall stemmeberettigede. En person er fraværende for øyeblikket. 

14 Innsendte saker og vedtektsendringer 

Saksliste finner du også her 

14.1 Saksforslag 

Det gjennomgås regler for tegn. To fingre for innlegg. To replikker for hvert innlegg. Til 
orden/en saksopplysning: lag en T.  

14.1.1 Hovedstyret skal i neste periode utrede mulighetene for å opprette et fond for 
Onlines overskudd, administrert av et tilhørende fondstyre. 

Agnete Djupvik fremmer forslaget. Overskuddet kan spares over flere år, uavhengig av 
styre. Neste Hovedstyre kan ta fatt i forslaget. 
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Spørsmål: Hvor mye penger? 
Svar: Vi har nå per dags dato 900 000 kr, men må diskutere hvor mye som skal puttes inn i 
fondet. 
Spørsmål: (54) Hva skal fondet gå til?  
Svar: Dette kan online bestemme. Tanker: Oppussingsprosjekt. Dyrt utstyr.  
Saksopplysning:  Ordet fond er hentet fra Abakus. Vi ønsker å lage en sparekonto. 
Spørsmål: (76) Hvem skal sitte i fondstyret.  

Svar: Det vil være en spredning. Blant annet: Noen fra Online og noen Riddere. 

Saksopplysning: Dette er ikke en tekst vi vil ha inn i vedtektene per dags dato, men kan 

settes som et vedtektsforslag for neste genfors. 

 

Diskusjon: 

Ingen ønsker å si noe.  

 

Åpen votering: 

Avstemming, 79 stemmeberettigede: 

For: 69 stemmer 

Mot: 4 stemmer 

Blankt: 6 stemmer 

 

Forslaget vedtas.  

 

14.1.2 Hovedstyret skal avholde en åpen diskusjonskveld minst en gang i løpet 
høstsemesteret, og ellers ved behov.  

Her kan hovedstyrevedtak og eventuelle andre saker diskuteres. Diskusjonskveldene er til 

for å fremme åpenhet over hva Hovedstyret gjør overfor medlemmene i linjeforeningen. Gi 

en mulighet til å stille spørsmål til hva Hovedstyret gjør. Tidspunkt: høsten. 

 

28: Hva kommer til å bli diskutert? Hvis noen har spørmål til Hovedstyret. 

12: Hva hindrer folk i å gjøre det nå? Ingen hindrer det, men er ment til å være åpent for alle. 

2: Er det et poeng å pålegge Hovedstyret dette?: ja. 

 

Diskusjon: 

12: Unødvendig å måtte holde en diskusjonskveld for å dette. Lett å kontakte hovedstyret 

f.eks pr epost. 

1: replikk: Gir en ekstra mulighet for å nå frem. 
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Krav om hemmelig valg. 

Hemmelig votering: 

Avstemming, 79 stemmeberettigede: 

For: 32 

Mot: 22 

Blank: 25 

 

Forslaget vedtas.  

 

Godkjenning av stemmerett:  Personen, Lars Føleide, var i møte. Personen var ikke klar 

over at det gikk å si fra om det til hovedstyret. Det ønskes stemming over vedkommendes 

rett til stemme og tale fra salen. Vedkommende ønsker ikke å bli stemmet over. Spør om 

godkjenning som gjest. Godkjennes som gjest ved akklamasjon.  

14.1.3 35årsjubileum avholdes i 2020, for å korrigere for tidligere års feil. 

Det bes om at neste jubileum skal holdes om 4 år og ikke fem år, ettersom det skjedde en 
feil ved tidligere feiring.  
12: Hvordan skjedde feilen?  
Svar: Tidligere dokumenter tilsa at man startet i 1986. HS besluttet dermed at Online var 
startet opp i 1986. Ny informasjon opplyste at Online startet opp i 1985. Det ble for sent å 
endre jubileumsfeiringen den gang, siden det meste allerede var planlagt. 
 

54: Hvorfor er det problematisk å gjøre det slik i dag?  

Svar: Ikke problematisk, men feil. Et irritasjonsmoment.  

 

Åpner for diskusjon: 

3: Gløshaugen er et morsomt sted å være. Er et unikt aspekt ved jubileumeet vårt. Det er 

interessant. Selv om det er feil, er det gøy. 

Replikk: 53: Feil indeksering(1), ikke morsomt.  

54: Saksopplysning: Har blitt tatt opp på genfors før.  

53: Slik  person 54 har forstått det, var det tre år siden saken ble tatt opp og at det da var for 

lite tid til å endre på eventuelle feiringer.  

12: Vi tjener ikke særlig på det. Annet enn at førsteklassinger får to jubileumer i stedet for 

en. 

 

Kreves hemmelig votering: 

 
 

17/33 



 

Avstemming, 79 stemmeberettigede: 

For: 14 

Mot: 46 

Blank: 19 

 

Forslaget vedtas ikke.  

 

14.1.4 Adobelisens 

Originalt forslag:  

For å produsere plakater, årbok, Offline og andre ting proKom gjør brukes Adobe Illustrator, 
Adobe Photoshop og Adobe InDesign. Disse programmene krever lisens, som medlemmer 
av komiteen (proKom) i dag betaler av egen lomme. Dette er noe vi ikke kan forvente av 
våre medlemmer, da hver lisens koster 2849,15 kr per år (1830 kr første år). Det foreslås å 
kjøpe en gruppelisens for komiteen, som kun aktive komitémedlemmer kan benytte seg av. 
Dette er rimeligere enn enkeltlisenser. 

 
Forslag for proKom som går ut på Adobelisenser. Lager mye forskjellige grafiske elementer.  
ProKoms lisenser tilsvarer per dags dato: 46 800 kr. 
 
Spørsmål: Skal prokom få støtte til adobelisenser?  
Ønsker en pott på 8000 kr. 
Prokom betaler i dag mye penger for disse programmene som kommer til god nytte for 
komitéens grafiske arbeid. 
 
1: Hvor kommer pengene fra? Vi har spurt om penger til kamera og stativ. Stryk stativ, og et 
ønske om 3000kr mer.  
48: Hvem avgjør søknadene? Prokomleder og økonomiansvarlig. 
 
Diskusjon: 
7: Opplysning: Prokom har bedt om penger fra budsjett til kamera og stativer. Det inngås et 
viss kompromiss ved å sette Adobelisensen inn i budsjettet til Prokom. 
5: Forslaget er ikke det samme som det står i det orginale saksinnlegget. 
3: Det kan nevnes at kamera er en stor investering i år og Prokom er klar over at man evt. 
ikke skal be om like mye penger neste år.  
 
12: Kan vi bytte det nåværende forslaget om til Signes forslag? 
Signe jobber med ordlyden til forslaget og kommer tilbake til det. 
 
Stemming utsettes. Se avstemning lenger ned i referatet. 
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14.1.5 Komiteer bør ha mulighet til å, ved behov, bruke penger på komitémedlemmers 
faglige utvikling.  

Dotkom la ut en budsjettpost for faglig utvikling, skulle ikke gå på det generelle budsjettet, 
men som en adskilt sak. Ønsker turer/besøk til forskjellige faglige arrangementer. Eks: 
faglitteratur og besøk av talere. Setter en presedens på at andre komiteer også kan gjøre 
dette.  
Kan være at andre komiteer også ønsker å få kursing i faglig innhold relevant til komiteens 
arbeid. 
Det ønskes 3000, for pilotprosjekt i dotkom. 

 

Spørsmål: 

 53: Hvordan fungerer opplæringen i dag, hvorfor mangelfull? 

Svar: Det kan sees på som ekstra opplæring utover det vi allerede gjør. 

54: Noe pr i dag som sier at dotkom ikke kan gjøre dette?  

Svar: Har ikke budsjettpost på det nå.  
 

12: Har dere kontaktet bedrifter på initiativ uten penger?  

Svar: Dotkom har tidligere hatt gamle dotkomere på besøk, men ingen nye talere uten 

tilknytning til dotkom.  

80: Et beløp som står fritt; vil dere legge frem det dere har brukt pengene på på neste 

genfors? 

Svar: Er et prosjekt, kommer til å være i budsjettet.  

12: Fagkom har et budsjett på gaver til eksterne, har ikke dere det?  

Svar: Nei det har vi ikke. 

 

55: Hvis forslaget fungerer, burde alle komiteene få det? 

Svar: Dette må taes til vurdering innad i komiteene. 

 

Diskusjon:  

54: Kjempeforslag, vi forbedrer oss på punktene vi driver med, penger er positivt for dette.  

53: Vil påpeke at forslag 4 fra prokom er et eksempel på hva komiteene kan be om, 

uavhengig av at det kommer som penger til ubestemte prosjekter.  

6: Påpeke at det er en sto forskjell på å gi penger til prokom for penger til utstyret de trenger, 

opp mot kursing for en bredere utvikling av kunnskap.  

12: Er et bra initiativ. Noe slikt gjøres allerede i dag. Kan søkes om. 
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Hemmelig votering: 

Avstemming,80 stemmeberettigede: 

For: 56 

Mot: 16 

Blank: 8 

 

Forslaget er vedtatt. 

 

Tilbake til forslag 4: (14.1.4) 

Det er kun det nye forslaget som det ønskes avstemning over. 

 

Nytt forslag:  
ProKom ønsker en pott på 8000 kr til Adobelisenser. Det å opprette teamlisens for 

komiteen viste seg å ikke lønne seg, så vi har kommet fram til en annen modell. Forslaget er 

at komitémedlemmene selv kjøper en ettårig lisens, avhengig av hva de trenger. Noen 

trenger kun Illustrator, mens andre trenger både Illustrator, Photoshop og InDesign. De 

medlemmene som velger å kjøpe en lisens, kan ved skoleårets slutt søke om å få refundert 

deler av lisensen. Her tenker vi maksimalt 50% av lisensavgiften, og potten skal fordeles på 

alle i komiteen som har kjøpt lisens. Det gjør det mulig økonomisk for komitémedlemmene å 

kjøpe en lisens, uten at det er en gode man får helt gratis. Ved å refundere ved endt skoleår 

garanterer man også at de som får subsidiert lisens faktisk er aktive komitémedlemmer. 

 

Hemmelig votering kreves: 

Avstemming, 80 stemmeberettigede: 

For: 65 

Mot: 7  

Blank: 8 

 

Forslaget er vedtatt. 

 

Forslag om 5 minutters pause. 

Godkjennes ved akklamasjon. 

Pause: 17:10  10 minutter. 

Pause avsluttet: 17:21 
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14.2 Vedtektsforslag  

Vedtektsforslag finner du også her 

14.2.0 Forslag 0 (Hovedstyret)  

Endringsforslag 135 i ett forslag (Sondre Auestad og Pia Lindkjølen): 
 
Hovedstyret har gjort en vårrengjøring av vedtektene. Samling av mange småendringer.  
Spesifisering av det vi har i dag og fjerne motsetninger i vedtakene.  
 

Forslag 0 (Hovedstyret) Alle endringsforslag i ett forslag 

Endringer kapittel for kapittel 

Kapittel 1 

● Fjerne “Linjeforeningen for informatikk, Online” som tillatt permutasjon  
● Spesifisere grupperingene vi har i §1.2, Kjernekomité, nodekomité og interessegruppe  

Kapittel 2 

● Gjøres mer generell for å gjøre vedtektene mer fleksible  
● Legger til at det også er et formål å jobbe for studentpolitiske interesser  

Kapittel 3 
● Fjerne "Hovedstyret har ansvar for å samle inn saker som medlemmene ønsker å ha på 

dagsordenen." (Det står i 3.1 Frister at saksforslag og vedtektsforslag sendes Hovedstyret 
senest to uker før generalforsamlingen avholdes)  

● Endre “år” til budsjettperiode  
● Flytte det som står om medlemmers rettigheter til 5.1 Medlemmers rettigheter 
● Legge til at Hovedstyret kan gjøre redaksjonelle endringer i etterkant og  
● I 3.3, legge til at endrede vedtekter skal godkjennes av paraferer  
● 3.2 Flytte at minst ti medlemmer er påkrevd for å kalle inn til generalforsamling hit, fra 4.7 (Gikk 

gjennom i fjor at for å stille mistillitsforslag til flere enn to styremedlemmer må det kalles inn til 
ekstraordinær generalforsamling og man må være minst ti personer) Dette flyttes slik at det 
gjelder generelt for å kalle inn til ekstraordinær generalforsamling, ikke bare ved mistillitsforslag 

● Flytte “Alle medlemmer har stemme og talerett og rett til å levere forslag til saker” til 5.1 
Medlemmers rettigheter  

● Legge til valgkomité og deres oppgaver i 3.3  
● Legge til at valgkomitémedlemmer ikke kan stille til valg på den generalforsamlingen hvor de har 

ansvaret for å foreslå kandidater i 3.3 
● Fjerne duplisering av at blanke stemmer ikke er tellende, (setning 2 i 3.6) det står spesifisert i 

det nye forslaget til 3.4 
● 3.4 Endre fra oppmøtte til tilstedeværende 
● Legge til det som har vært praksis de siste årene, at generalforsamlingen kan vedta å gi de som 

kommer for sent stemmerett i 3.5 
● Endre 3.6 slik at forrige valgte leder til et verv sitter helt frem til det er valgt en ny 

Kapittel 4 
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● Flytte at leder skal ha medarbeidersamtaler ut i hovedstyrets retningslinjer fra 4.1 
● Endre at hovedstyret er beslutningsdyktige hvis minst fire er der til minst halvparten i 4.1 
● Legge til at leder har HMSansvar, dette flyttes fra medlemmers rettigheter (§5) 
● Legge til en paragraf om Fravær av hovedstyremedlem (Dette tas fra paragrafen om fravær av 

bankomleder og gjøres generelt til å omfatte alle i hovedstyret) Spesifiseres at nestleder tar over 
for leder og nestleder av komiteen tar over for en fraværende komitéleder. Det er spesifisert at 
ingen kan ha to verv i hovedstyret i §4.1 og dermed vil aldri noen ha to stemmer 

● 4.1.3 Krav til kandidater Lagt til at man må ha sittet i en kjernekomité for å stille til hovedstyret. 
Dette er praksis i dag. Lagt til at dersom man stiller til hovedstyreverv uten å ha sittet i en 
kjernekomité må man foreslås av valgkomiteen 

● Fjerne 4.1.3 Hovedstyrets virke. Dette flyttes til Hovedstyrets retningslinjer 
● I paragrafteksten i 4.2 fjernes det at det er valgfritt om leder av bankom også er 

økonomiansvarlig i en annen komité, dersom det er krisetilstander i Online kan bankomleder ta 
økonomien til en annen komité uansett, med det trenger ikke være vedtektsfestet at det er en 
mulighet 

● 4.2 paragraftekst, fjerne at økonomiansvarlig skal holde orden på økonomien og fjerne at 
komitéleder skal avholde medarbeidersamtaler og kan opprette egne komitéstillinger. Dette er 
implisitt og flyttes til komiteenes retningslinjer 

● 4.2 Legge til at komiteene også må ha nestleder 
● 4.2.6 Fjerne pangkom da komiteen ikke lenger er aktiv og med det legge ned komiteen 
● 4.2.3 Bedriftskomiteen, endre hovedsamarbeidssamtale til hovedsamarbeidsavtale og endre til 

liten bokstav i linjeforeningen Online.  
● 4.2.7 Trivselskomiteen  fjerne hva ansvaret for kontoret innebærer. Noe er utdatert og noe 

flyttes til trikoms retningslinjer 
● 4.2.8 Seniorkomiteen  fjerne at seniorkomiteen tar opp sine egne medlemmer og at 

Hovedstyret gjør det dersom seniorkomiteen ikke har mulighet. Dette er praksis og hører 
hjemme i retningslinjene til hovedstyret og seniorkomiteen 

● 4.3 Endret introteksten ved at begrepet foreldrekomité er tatt ut og lagt til at en nodekomité kan 
være direkte underlagt Hovedstyret. Fjernet begrepet periodiske komiteer og krysskomiteer. Alle 
nodekomiteer er nå 4.3.*, uten videre inndeling. I beskrivelsene om nodekomiteer er ting som 
bør ut i retningslinjer tatt ut. Legg spesielt merke til appKom, dette er godtatt av leder for 
appKom. 

● Legge til 4.4 Interessegrupper 
● 4.5 Kontoret fjernes fra vedtektene og dras ut i trikoms retningslinjer 
● 4.8 Vervvarighet endrer vi bruk av år til å i steden være semestre siden det gir mer mening for 

oss studenter 
● 4.7 Mislighold av verv flyttes før ridderordenen 
● 4.8 Vervarighet flyttes før ridderordenen (Ridderordenen flyttes til slutt i kapittel 4) 

Kapittel 5 

● Fjerne alt som ikke har direkte tilknytning til informatikk (BIT, MIT) Legger til Phd fra informatikk. 
Alle andre har Hovedstyret mulighet til å gi medlemskap jmf * 5.4 Adgang for andre å bli 
medlem. Gjør introteksten om til en subparagraf 5.1 Medlemmer, Nåværende 5.1 Medlemmers 
rettigheter blir da 5.2 Medlemmers rettigheter 

● Nåværende 5.2 Ridderordenen fjernes da dette flyttes til kapittel 4, om ridderordenen 
● Endre nåværende 5.3 Utmelding, opphør og ekskludering slik at Hovedstyret kan ekskludere et 

medlem ved skjellig grunn. Nå står det “ved grov uaktsomhet eller brudd på norsk lov,” dette vil 
begge gå under “skjellig grunn” Spesifiseres også midlertidig eller permanent ekskludering, 
dette har vært praksis 

● Legge inn alt om medlemmers rettigheter som er flyttet fra andre steder i vedtektene 
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● Legge til 5.2.1 Livstidsmedlemmer  spesifisere hva livstidsmedlemmer har rett til 

Kapittel 6 og Kapittel 7 

● Flytte mesteparten av teksten ut i forretningsordenen og retningslinjene til bankom 
● 6.1 gjøres til å generelt gjelde for alle hovedstyremedlemmer i 4 Fravær av hovedstyremedlem 
● 6.2 Forsikringer flyttes ut til retningslinjer 
● 7.2 Legger til at pengene kan overføres til en annen organisasjon som jobber for studenter 

dersom linjeforeningen legges ned 

 
 
Forslagene gjennomgås.  
 
 
Spørsmål:  
Ingen spørsmål.  
 
54: Grunnen til at de tidligere vedtektsendringene skjedde, var pga manglene info om 
retningslinjene. 
Laget en ordentlig struktur. Lagt ut offentlig slik at alle kan komme med innspill. Lettere å 
følge med på vedtektene ved å forenkle strukturen.  
 
 
Diskusjon: 
48: Dårlig måte å legge frem forslagene på. Hovedstyret har for mye kontroll.  
53: Jeg er forsåvidt enig. Grunnen til at det ble gjort på denne måten er at hvis det ikke er 
noen uenigheter vil saken gå fortere. 
12: Har holdt en økonomi og vedtektskveld for å få innspill. Ingen forslag som folk var veldig 
uenig i. De endringene som ble gjort der var små. Lettere å kjøre hele forslaget gjennom. 
2: Økonomi og vedtektskvelden, ble det kommet forslag om endringer, så det ble endret på. 
 

12: Hele grunnen til dette er: vedtektene var et lappeteppe. Ukonsekvent. Derfor er forslaget 

en endring for å rydde opp i dette. Med fokus på hva som ligger i grunn for Online. 

48: Påpeker mange gode endringer, men det ble også lagt til noen nye forslag/ løsninger 

som kanskje burde vært adskilt. Noen av forslagene er ikke opprydning, men nye forslag fra 

hovedstyret selv. 

12: Det er derfor vi tok ut de endringene på kvelden og lagde separate forslag for de. 

6: Noe konkret eksempel? Ønsker ikke at det ligger i skyggene. 

 

Votering krever ⅔ av stemmene, 80 stemmeberettigede, hemmelig votering: 

For: 70 stemmer 

Mot: 3 stemmer 

Blankt 8 stemmer 

 
 

23/33 



 

 

Forslaget er vedtatt. 

14.2.18 Forslag 18  

Fra Hovedstyret 

[4.2.1, 4.2.8] *komiteen 

Endre "Komiteens navn forkortes *Kom" for samtlige paragrafer fom. 4.2.1 tom. 4.2.8 til 
"Komiteens navn forkortes *kom". 

Dette er ønskelig fordi forkortelsen, når brukt i starten av en setning, brukes inkonsekvent 

(f.eks.: proKom bla bla bla, eller ProKom bla bla bla), og Språkrådet anbefaler å ha kun små 

bokstaver siden camelCase ikke er en del av det norske språket. 

 

Diskusjon: 

Ingen diskusjon. 

 

Avstemming, 80 stemmeberettigede, hemmelig votering: 

For: 56 stemmer 

Mot: 13 stemmer 

Blankt: 11 stemmer 

 

Forslaget er vedtatt. 
 

14.2.23 Forslag 23  

(Hovedstyret v Sondre Auestad og Pia Lindkjølen) 

Nåværende §4.4 Permisjon eller oppsigelse fra komité, her endres "fra respektive komité" til: 

"fra en komité" Blir til: 

4.5.1 Pause i sitt engasjement 

Ved permisjon fra en komité er man fullstendig fritatt de pliktene komitevervet medførte. 
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Et komitemedlem kan søke om permisjon fra et komitéverv i Online. Man må ha sittet i en 

komite i minst ett semester for å kunne søke permisjon. Dersom permisjonen varer lengre 

enn to semestere vil medlemmets verv opphøre. 

4.5.2 Verv i Hovedstyret 

Dersom et komitemedlem blir valgt til et av følgende hovedstyreverv vil medlemmet 

automatisk få permisjon fra sin komite, og kan fritt returnere til denne ved endt engasjement i 

Hovedstyret: 

 Leder 

 Nestleder 

 Leder for bankom 

4.5.3 Advarsel og oppsigelse  

Leder av en komite har rett til å si opp et medlem av sin egen komité. Oppsigelse skal kun 

finne sted i tilfeller der det blir ansett som høyst nødvendig for å beskytte komiteens 

samhold, initiativ, integritet eller profesjonalitet. Leder av komiteen plikter å konsultere leder 

av linjeforeningen i forkant av en eventuell advarsel eller oppsigelse." 

 

Diskusjon: 

Ingen diskusjon. 

 

 

Det legges til et ekstra endringsforslag til saken:  

Setningen: “Et komitémedlem har rett til å få én advarsel og en mulighet til å forbedre seg i 
forkant av en eventuell oppsigelse.” fjernes fra 4.4.3. 
 

48: Hva står det i setningen? Blir gjenfortalt.  

 

 

Avstemming, 80 stemmeberettigede, hemmelig votering: 

For: 73 stemmer 

Mot: 1 stemmer  

Blankt: 6 stemmer 
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Forslaget er vedtatt. 
 

14.2.34 Forslag 34  

Fra Ridderordenen v/ Sverre Johann Bjørke 

Ridderordenen foreslår en omstruktutering og forenkling av den delen av vedtektene som 

omhandler ridderordenen. 

Endre kapittel om ridderskapet til følgende: 

§ X.X Ridderne av det Indre Lager 

Linjeforeningen har en Ridderorden for medlemmer som gjennom sitt arbeid har utmerket 

seg. Denne ordenen er selvorganisert, og faller utenfor daglig drift av linjeforeningen. 

X.X.1 Formål 

Ridderordenen er primært tilgjengelig som en kilde for kunnskap, historie og meninger. Et 

mål for Ridderordenen er å kunne bistå med tanker rundt organisasjonen, verdiene til 

linjeforeningen og langsiktige planer. 

Ridderordenen plikter å etterstrebe en god tilstedeværelse under opptaket av nye 

medlemmer til linjeforeningen. Ansamlingen av Riddere i denne anledning betegnes som 

Eldsterådet. 

X.X.2 Organisering 

Ridderordenen består av flere grader hvor høyere grader betegner større engasjement. 

X.X.3 Medlemskap 

Ridderordenen bestyrer selv sitt eget opptak og vurdering av kandidater. Utnevnelser 

foregår i formelle anledninger der en betydelig del av linjeforeningens medlemmer er samlet. 

Før Ridderordenen kan utnevne kandidater skal sittende leder av Hovedstyret underrettes 

om hvilke kandidater det gjelder. For å vurderes til utnevnelse må en kandidat på et 

tidspunkt ha oppfylt kravene til medlemskap, ifølge §5 Medlemmer. Engasjement som 
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vektlegges når Ridderordenen vurderer kandidater inkluderer verv i linjeforeningen og andre 

organisasjoner som er direkte knyttet til linjeforeningen. 

Spørsmål: 

53: Har dere ikke endret hvordan personer blir tatt opp? Man kan sitte et år som leder uten å 

utrette noen ting, dermed fjernes automatikken rundt medlemsinnlemming. 

12: Hvordan opprettholde kontinuiteten med at ledere går direkte til ridderordenen? Ønsker å 

ta opp riddere avhengig av det de gjør.  

 

5: Vil ridderne få ubegrenset makt?  

Svar: En problemstilling som ikke er tenkt på. 

6: Saksopplysning: Livstidsmedlemmer vil i praksis ikke ha stemmerett. Makt får de ikke. 

76: Er æresmedlemmer tatt ut av forslaget her? Forlaget om æresmedlemmer vil fortsatt 

være en del av vedtektene. Dersom forslag 34 går gjennom, men ikke 35, vil det ikke være 

mulighet å utnevne æresmedlemmer.  

53: Er det mulig å stemme over disse to forslagene samtidig? Ikke mulig slik det er satt opp. 

53: Hvordan vil et opptak skje internt?  

Tanken er at alle i Online kan nominere folk til opptak. Ingen opparbeidet rutine. Samler alle 

kandidater som er verdt å vurdere. Så blir det diskutert og gjort et vedtak.  

 

Diskusjon: 

12: Står i stil med resten av vedtektene.  

5: Skeptisk til hvilke makt ridderne får. 

12: Kommentar: Liten sannsynlighet for at det blir en gutteklubb. Den makten de har er å 

utnevne noen til livstidsmedlemskap er ubetydelig.  

54: Sånn det står i første paragraf, vil denne ordningen ikke ha innvirkning på daglig drift.  

53: Saksopplysning: De tok selv opp egne riddere.  

 

Avstemming, 80 stemmeberettigede, hemmelig votering:  

For: 52 stemmer 

Mot: 6 stemmer 

Blankt: 22 stemmer 

Forslaget er vedtatt. 
 

14.2.35 Forslag 35 
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Fra Ridderordenen 

Ridderordenen legger frem følgende forslag ang. æresmedlemmer: 

X.X Æresmedlemmer 

Æresmedlemmer er personer som har bidratt i særskilt stor grad til å avansere 

linjeforeningen, informatikkfaget eller bidratt i stor grad til saker hvor linjeforeningen eller 

informatikk er påvirket. 

Æresmedlem er en tittel hovedsaklig for personer som ikke har vært medlem av 

linjeforeningen. 

Æresmedlemmer utnevnes av Hovedstyret. 

 

Spørsmål:  

6: Vil dere frata dagens æresmedlemmer tittelen? Nei. De har gjort en jobb og fortjener og 

holde tittelen.  

 

Diskusjon: 

Ingen diskusjon. 

 

Avstemming, 78 stemmeberettigede, hemmelig votering: 

For: 57 stemmer 

Mot: 2 stemmer 

Blankt: 19 stemmer 

 

Forslaget er vedtatt. 
 
Det stilles spørsmål om pizzaen er kommet. 

Ingen pizza enda. 

Pause 18:20  5 minutter.  

Pause avsluttet 18:28. 
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15 Godkjenning av regnskap 15/16 og budsjett 16/17 

Regnskapet legges frem: 
● HS: Bevilget penger til nye prosjekter 
● Arrkom: Økning på immballet, fått penger til nye arrangemeter. (Temafest, paintball) 
● Bankom: Permer og pizza 
● Bedkom: Sammen med fagkom har de begynt å viderefakturerer transport .  
● Dotkom: Ingen store endringer 
● Fagkom: litt sen fakturering,viderefakturering av transport slik som bedkom 
● Itex: Fått avvik. Det er tatt hensyn til. 
● Prokom: Offline er størst utgift, litt i underskudd pga sen fakturering.  
● Seniorkom: Utmatrikuleringen. Sponsing fra IDI. Masterfadderuken.  
● Trikom: Drikkes enorme mengder med kaffe, har blitt doblet, Leter etter sponsing av 

kaffe. Valgt å sette brusen til trikoms regnskap. Kjøpt tv sammen med HS. 
● Velkom: Masse sponsing fra bedrifter og ime. Kjøpt grill. 

 
 
Spørsmål: 
Ingen spørsmål 
 
Regnskapet er godkjent ved akklamasjon 
 
Budsjett h16/v17: 

● Bevilget penger til lokaler. pga kjeller stengt.  
● Penger til styrevors og immballet 
● Økt pengene til nye prosjekter. 
● Fått støtte fra IDI som er tatt med i budsjettet 
● Arrkom: Sponsing som er mest spennende. Økt sponsing til Immball. Økt penger til 

studenterhytta 
● Bankom: Pizza og permer 
● DotKom: Nesten helt identisk som i fjor. Investering av UPS: batteri til serverene,  
● Fagkom: Økt bespisningsbudsjett. 
● Itex: Tatt hensyn til eventuelle avvik. 
● Jubkom: ny post. Mye penger går hit neste år. Fått en sponsor, Sopra Steria, kanskje 

en til. 60 000 til jubkom allerede. 
● Prokom: Offline får ekstra støtte pga en feil fra ifjor. Fått budsjett til kamera. Ønsker å 

fjerne stativposten fra budsjettet. Penger til adobelisensen kommer fra HS. Prokom 
får penger til nytt kamera til 15 000 kr. 

● Seniorkom: Litt mer til komitékickoff 
● Trikom: Mye penger til kaffe. 
● Velkom: Usikker på hvor mye sponsing de får. Mer penger til leie av lokale. 
● Kan nevnes at det er et litt mindre overskudd for budsjettet neste år.  

○ Lokaleleie, jubileum, UPS og kamera. 
 
Spørsmål: 
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Ingen spørsmål. 
 
Diskusjon:  
Ingen diskusjon. 
 
Budsjettet er godkjent ved akklamasjon 
 

Pizzaen er utsatt.  

HS ønsker å utvide tiden til ledervalg; flere spørsmål per kandidat. Vedtas. 

 

Praktisk info gjennomgås.  

16 Valg 

Se også 2016 Kandidater til Hovedstyret 

16.1  Valg av leder 
Kandidat: Thor Håkon Bredesen. 
Ingen andre kandidater benkes. 
 
Går til valg. Det kreves valg, og det er automatisk hemmelig valg. 
Thor Håkon Bredesen er valgt ved flertall.  
 

16.2  Valg av nestleder 

Kandidater: Signe Elise Livgard og Erik Wiker 
Ingen andre kandidater benkes. 
 
Kandidatene holder sine appeller, og det er spørsmålsrunder. 
 
Vi går til valg.  
Erik Wiker er valgt til ny nestleder ved flertall. 
 
19:27  pizzaen har kommet, pause 30 min. 
 
20:00: Vi går videre.  
 
En person ønsker stemmerett. Håkon Løvdal er forsinket fordi han jobbet med øving. 
Godkjennes ved akklamasjon.  
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16.3  Valg av leder for arrkom 

Kandidater: Edvard Gjessing Bakken, Sander Arnesen, Kasper Klæboe Berg 
Ingen andre kandidater benkes.  
 
Første kandidat er Sander Arnesen. 
Sander Arnesen holder sin appell over nettet. 
 
Neste kandidat er Edvard Gjessing Bakken. 
Edvard holder sin appell.  
 
Neste og siste kandidat er Kasper Klæboe Berg. 
Kasper holder sin appell.  
 
 
Det skal stemmes. 
 
Sander Arnesen er valgt til ny leder av arrkom.  
 
 

16.4  Valg av leder for bankom 

Kandidater: Kristoffer Hajem 
Marius Thingwall benker Kristiane Westergård. Kristiane ønsker å stille. 
 
Kristoffer holder sin appell. 
 
Neste kandidat er Kristiane Westergård. 
Kristiane holder sin appell. 
 
Det stemmes. 
Der er ikke flertall. Ny stemmerunde med Kristoffer Hajem som eneste kandidat.  
Kristoffer Hajem blir ny leder for bankom ved flertall. 

16.5  Valg av leder for bedkom 

Kandidater: Hege Louise Borge og Didrik Pemmer Aalen. 
Ingen andre kandidater benkes 
Didrik holder sin appell.  
 
Neste kandidat er Hege Louise Borge. 
Hege holder sin appell.  
 
Det stemmes. 
Didrik Pemmer Aalen er ny leder for bedkom. 
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16.6  Valg av leder for dotkom 

Kandidater: Håkon Solbjørg 
Ingen andre benkes. 
 
Håkon holder sin appell. 
 
Det stemmes. 
Håkon Solbjørg er ny leder av dotkom. 
 
Valg av fagkomleder utsettes. (se 16.8) 
 

16.7  Valg av leder for prokom 

Kandidater: Andrea Bach og TrineLise Helgesen 
ingen andre benkes. 
 
Andrea Bach holder sin appell. 
 
Neste kandidat er TrineLise Helgesen. 
TrineLise holder sin appell. 
 
 
Det stemmes. 
Andrea Bach er ny leder av prokom. 
 

16.8  Valg av leder for fagkom 

Kandidater: Andreas Aursand 
Kristiane Westgård stiller. 
Vilde Mariussen benkes og takker ja. 
 
Andreas Aursand holder sin appell. 
 
Neste kandidat er Kristiane Westgård. 
Kristiane holder sin appell.  
 
Neste kandidat er Vilde Mariussen. 
Vilde holder sin appell.  
 
 
Det stemmes. 
Kristiane Westgård er ny leder av fagkom.  
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16.9  Valg av leder for trikom 

Ingen kandidater. 
Ellen Bakksjø benkes. Ønsker ikke å stille. 
Signe Elise Livgard benkes. Ønsker ikke å stille. 
Thay Tharma benkes. Ønsker ikke å stille. 
Kristoffer Hajem benkes. Ønsker ikke å stille. 
Martin Bjerke benkes. Stiller. 
 
Martin holder sin appell. 
 
Martin Bjerke er ny leder for trikom, valgt ved akklamasjon. 

16.10  Valg av valgkomité 

Benker Nils Herde. Ønsker ikke å stille. 

Benker Marius Thingwall. Ønsker ikke stille. 

Thor Håkon benkes, stiller. 

Sondre Widmark benkes, stiller. 

Sverre Johann Bjørke benkes, stiller.  

 

Thor Håkon Bredesen, Sverre Johann Bjørke og Sondre Widmark er valgt til ny valgkomité. 

 

 

Det har blitt spurt om at personene som stilte til valg får vite hvor mange stemmer de fikk. 

 

Det voteres over det: 

Avstemming, 74 stemmeberettigede, hemmelig votering: 

Kandidaten kan få vite resultatet av hele valget: 20 

Kandidaten kan kun få vite egne stemmer: 50 

Blankt: 4 

 

Det er flertall for at kandidaten kun får vite sine egne stemmer. 

17 Medaljeutdeling 

Medaljer utdeles til det nye hovedstyret. 
 
Generalforsamlingen er satt.  
Møtet heves 22:29. 
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